
38. SEDNICA UPRAVNOG ODBORA (UO) URK “STUDENTSKI GRAD”

U prostorijama Kluba 15.06.2010. godine održana je 38. sednica UO URK «Studentski 
Grad», sa sledećim Dnevnim redom:

1. Verifikacija zapisnika sa 37. sednice UO
2. Informisanje predsednika UO i generalnog sekretara
3. Izveštaj o realizaciji operativnih zaduženja
4. Nova operativna zaduženja
5. Dan Kluba
6. Razno

Ad.1.

Dostavljeni zapisnik sa 37. sednice UO usvojen bez primedbi.

Ad.2.

2.1. Predsednik UO M. Šolević: 
- Obavljen neformalni razgovor sa pomoćnikom Ministra za sport i omladinu Srbije g-
dinom G. Kreclovićem oko tretmana studentskog sporta, posebno akademskog 
rukometa danas.
- Dugovanja kluba u prvih šest meseci izmirena ili su u fazi realizacije.
- Sa selekcijom igrača kluba rođenih 1998. godine i trenerom Slavišom Radulovićem
gostovali u Francuskoj (Belfort) gde je dogovorena mogućnost bolje i kvalitetnije 
saradnje dva kluba.

2.2. Generalni sekretar S. Matković:
- Upućene čestitke RK “Kolubara” za pobedu u Kupu Srbije i tituli prvaka i RK “Obilić” za 
ulazak u Prvu ligu Srbije.
- Predstavnici kluba prisustvovali svečanosti povodom 100. emisije RSB “Rukomet 
plus”.

- Puna saradnja prilikom formiranja novog sajta kluba sa članovima kluba Mrvaljevićem i 
Stevanovićem.
- Seniori kluba završili sezonu na 8. mestu i planira se radni sastanak sa ovom 
selekcijom.
- Tekući svakodnevni poslovi.

Ad.3.

- Od RSB klubu je na svečanosti u starom DIF-u dodeljena nagrada seniorima za fer-
play za 2008 / 09 u vidu lap-top uređaja koji je po odluci UO preuzeo gen. sekretar za 
obavljanje svojih poslova (M. Šolević).
- Raskinuta, za potrebe članova kluba, poslovna saradnja sa ordinacijom “Dr. Ostojić” i 
na dalje to će se realizovati preko ordinacije “MEDIX” koja se nalazi u sali “Slodes” (M. 
Šolević).



- Član UO Stevan Stevanović obučen za administratora uspešno redizajniranog sajta 
kluba.
- U fazi završetka je kompletan Izveštaj o radu Škole rukometa u prvih 6 meseci (M. 
Šolević i N. Živković).
- Obavljen razgovor sa trenerima MK kluba oko njihovog punog i pravog angažovanja u 
okviru selekcija koje vode (M. Šolević, P. Lazarević, N. Živković).
- Uplata godišnje članarine i dalje nije naišla da dobar odziv svih članova, osim 
seniorskog pogona (G. Marčeta).

Ad.4.

- Dovršiti poslove i zaduženja dobijene od ranije (Savet roditelja, članarina...)
- Aktivnije i redovnije informisanje preko sajta o radu i rezultatima selekcija igrača 
rođenih '96 i mlađi kao i aktuelne fotografije o tome (G. Marčeta, N. Živković, treneri, 
roditelji MK). 
- Uraditi Izveštaj o radu seniora u sezoni 2009 / 2010 (S. Matković, M. Šolević).
- Ocena Stručnog odbora o radu svih trenera u protekloj sezoni i polu sezoni (P. 
Lazarević).
- Obaviti razgovor sa postojećim i potencijalnim novim članovima seniorskog sastava za 
narednu sezonu i sve vezano za odlaske i dolaske igrača staviti na sajt kluba (S. 
Matković, M. Šolević, S. Stevanović).

Ad.5.

U cilju nastavljanja kontinuiteta zajedničkog druženja i zbližavanja članova svih selekcija 
kluba, njihovih roditelja, prijatelja kluba i nekadašnjih igrača, organizovaće se u nedelju 
20. juna na B. Kosi tradaicionalni “Dan Kluba” uz učešće članova svih selekcija. Tačnu 
satnicu i program definisaće radna grupa: Šolević, Matković, Stevanović, Žakula, Đukić, 
Anđelković.

Ad.6.

6.1. Sagledati mogućnost osvetljenja postojećih rukometnih terena.
6.2. Rešiti problem oko potpunog funkcionisanja prostorija kluba u SSC na B. Kosi.
6.3. Usvojena ostavka D. Vukosava kao člana UO i kooptirati umesto njega novog člana.
6.4. Usaglasiti termine zajedničkih priprema članova seniorskog sastava i igrača '93.
6.5. U cilju zaštite svojih interesa kao i interesa ostalih igrača članova kluba, UO je 
doneo sledeću Odluku po pitanju kada se zatraži odlazak igrača iz kluba:

- Stavlja se van snage Odluka o odlascima igrača doneta na 9. sednici UO;

- Igrači MK ubuduće mogu napustiti klub po odredbama važečeg Pravilnika RSS za 
konkretni uzrast;

- Igrači seniori (bez ugovora) mogu ubuduće preći u klub istog ili nižeg stepena po 
principu reciprociteta i dogovora sa klubom u koji želi igrač da pređe, a da pri tome nisu 
ugroženi interesi matičnog kluba;



- Ukoliko igrač ubuduće želi da pređe u klub višeg stepena, ili ukoliko rešava tim 
prelaskom egzistencionalna lična utvrđena pitanja, ili odlazi u inostranstvo, ili se vraća u 
matični klub iz koga je došao, klub će maksimalno podržati želju igrača uz utvrđivanje 
uslova od obostranog interesa.

Narednu sednicu UO zakazaće predsednik UO preko Stručne službe.


